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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

Vertegenwoordiger voor Toerisme Vlaams-Brabant 

  

Het college stelde naast Joery Verhoeven ook Karin Baudemprez voor als afgevaardigde.   

Gezien we bij het begin van deze legislatuur elke keer een vrouw voorstelde als 2
de

 optie 

voor het mannenbastion, deed deze keer een kopieerfoutje van het college dit voor ons.   De 

stemming werd aangepast en er kon dus ook voor onze N-VA kandidaat gestemd worden.  

En naast de 3 stemmen van de N-VA fractie (Ludo Croonenbergs was verontschuldigd) kreeg 

Karin Baudemprez nog een extra stem op haar naam.     

 

Vervangende feestdagen  

 

Zondag 1 januari 2017 � maandag 10 juli 2017 

zaterdag 11 november 2017 � maandag 14 augustus 2017. 

 

Budgetwijziging 2016 

  

Deze budgetwijziging is de 2
de

 en laatste voor dit jaar.  Er wordt vooral veel verschoven naar 

de volgende jaren zowel het verkopen van eigendommen als bepaalde projecten.  

Bovendien zijn de nieuwe ramingen van de FOD Financien positiever als ingeschreven.  Een 

mooie meevaller dus. 

De post van de gemeentescholen wordt vanaf nu opgesplitst in Leefdaal en Bertem.  Zo kan 

alles beter opgevolgd worden. 

De verzekeringen zijn vorig jaar herbekeken en deze besparingen zijn nu ook opgenomen. 

De bijdrage voor de brandweer zijn verminderd omdat er bepaalde investeringen niet zijn 

doorgevoerd bij de brandweer. 

Dit geeft een positiever resultaat maar dit zal opnieuw naar de vooropgestelde cijfers gaan 

als de investeringen uitgevoerd worden. 

 

Vervangende feestdagen  

 

De gemeenteraad van februari’17 valt weg gezien er in die maand meestal weinig punten 

zijn maar er wordt een gemeenteraad gepland eind augustus 2017.  Zo blijft het aantal van 

10 gemeenteraden gerespecteerd. 


